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  Bijzondere Tijden 
 

oor dat ik aan het schrijven 
van deze Nieuwsbrief begon, 

heb ik eerst eens teruggekeken 
naar het aantal keren dat ik het 
voorwoord in de afgelopen ruim 9 
jaar heb geschreven. Het blijkt 
dat dit er zo’n 37 zijn geweest.  
Heel veel onderwerpen zijn aan de 
orde geweest. Zowel op politiek als 
maatschappelijk gebied. Soms was 
het naar aanleiding van landelijke of 
plaatselijke gebeurtenissen gemakke-
lijk om het onderwerp te kiezen, een 
andere keer vroeg het wat meer in-
spanning. Vandaag echter is zo’n 
moment om iets te schrijven voor 
onze Nieuwsbrief, dat er stof genoeg 
is om aandacht aan te schenken. Wat 
te denken van de ‘strijd’ tussen Hugo 
de Jonge en Pieter Omzicht?  
Nipt gewonnen door 
Hugo de Jonge en 
wat de denken van 
de commotie daar-
na over de uitge-
brachte stem van 
de echtgenote van 
Pieter Omzicht. 
Eigenlijk een ‘affai-
re’ het CDA on- 
waardig. Gelukkig is het allemaal nog 
wel goed gekomen en lijdt Het CDA 
hierdoor zo te zien geen schade, 
maar toch!  
 

ok corona vraagt onze aandacht. 
Een pandemie zoals het ge-

noemd wordt. Niet alleen in Neder-
land, maar wereldwijd heeft deze 
epidemie toegeslagen en wereldwijd 
veel leed toegebracht vooral door het 
hoge sterfte percentage. Ook bij ons 
in Nederland zijn strenge maatrege-
len genomen, buiten het afstand van 
elkaar houden, ook de evenementen 
die niet doorgaan en alle andere acti-
viteiten op kleinere schaal waar men-

sen te dicht bij elkaar staan en zijn, 
worden afgeraden. Een groot deel 
van onze sociale contacten komt op 
een laag pitje te staan. Hoewel het 
voor velen van ons toch het gevoel 
geeft dat ons sociale leven heel erg 
wordt beperkt, denk ik toch dat wij, 
hoe moeilijk het wellicht ook is, ons 
voorlopig aan alle voorschriften moeten 
houden om erger te voorkomen. Na-
tuurlijk hadden wij de hoop, dat na 
zo’n hele mooie lange zomer alles wat 
meer onder controle zou zijn gekomen. 
Maar helaas, wij moeten nog enige tijd 
volhouden om erger te voorkomen. 
 

en ander onderwerp dat momen-
teel de aandacht vraagt, is de 

energie transitie. Welke kant gaat het 
op. Welke mogelijkheden zijn er om 
de CO2 uitstoot te beperken. Is bij-
voorbeeld hier in Purmerend Stads-
verwarming de oplossing of zijn er toch 

 nog weer andere 
mogelijkheden? 

Helpt het als naast 
de reeds aangesloten 

woningen ook in de 
loop van de komen-
de jaren alle wonin-
gen op de stadsver-

warming worden 
aangesloten? 

Maar ook het verkeer draagt bij aan de 
vervuiling. Niemand wil eigenlijk van zijn 
of haar auto af. Zijn elektrisch aangedre-
ven auto’s dan de oplossing of zijn er 
eventueel andere energiebronnen? Overi-
gens is de problematiek van de vervuiling 
een wereldwijde aangelegenheid. Het is 
niet alleen Europa of Amerika of Azië of 
noem ieder werelddeel maar op. Het is 
een probleem dat de gehele mensheid 
aangaat. Hopelijk komt het zover, dat al 
de werelddelen hun eigen belangen ver-
geten en de handen in één slaan om met 
elkaar tot een oplossing van de milieu 
problemen te komen. 
 

Jan Schuuring, voorzitter 
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Bomenplan 2020–2040 
 

waliteit boven kwanti-
teit, dat is de inzet van 

het Bomenplan dat inmiddels 
door de raad is vastgesteld.  
Een boom is van goede kwali-
teit als de kronen groot en ge-
zond zijn. Zo heeft iedereen het 
meeste aan de boom: hij brengt 
schaduw en verkoeling en biedt 
een veilig thuis voor vogels, 
insecten en mossen. 
 

 
 

Vervangen grote hoeveel-
heid bomen 

e verwachten dat in de 
komende 20 jaar een 

groot deel van de bomen ver-
vangen moet worden, ongeveer 
de helft van de bomen die bij 
de gemeente in beheer zijn. Er 
zijn vanaf de jaren 70 veel bo-
men geplant die aan het einde 
van hun levensduur komen. 
Wat hierbij meespeelt is dat 
deze bomen niet de ruimte 
hebben om gezond te groeien. 
Denk bijvoorbeeld aan boom-
pjes die je in woonwijken ziet 
tussen parkeerplaatsen in veel 
te kleine plantvakken. Een 
boom heeft onder de grond 
minstens zo veel ruimte nodig 
als daarboven. Als die ruimte er 
niet is omdat vlak naast de 
boom een parkeerplaats ligt, 
geeft dat allerlei problemen. De 
boom kan niet uitgroeien en is 
daardoor kwetsbaarder. Door 
wortelopdruk wordt de parkeer-
plaats stuk gemaakt en de 
boom zelf groeit minder lang en 
goed. Ook hebben we vaker te 
maken met boomziektes waar-
door bomen doodgaan of niet 
meer veilig zijn en daarom 
moeten worden verwijderd. 
 

Investeren in groen 
eze periode investeren we 
fors in het groenonderhoud 

en de bomen in de stad. Een 
boom is niet iets wat je neerzet 
en waar je vervolgens geen 
omkijken meer naar hebt. Bo-
men moeten onderhouden wor-
den, gesnoeid en worden min-

stens eens in de drie jaar gron-
dig gecontroleerd, voor de vei-
ligheid van de boom en de om-
geving. Onze bomenploeg werkt 
keihard om bomen gezond en 
veilig te houden. Voor goed 
beheer en de vervanging van 
bomen zoals opgenomen in het 
Bomenplan is jaarlijks ruim 1,2 
miljoen euro nodig. De investe-
ring in bomen is investeren in 
de toekomst van de stad. Dit is 
nodig om onze stad leefbaar te 
houden in een tijd waar we zo 
veel woningen bouwen. Bomen 
betekenen zuurstof en groen, 
parken zijn de longen van de 
stad. Bij herinrichting van stra-
ten en plekken waar nieuwe 
woningen komen wordt goed 
gekeken waar er voldoende 
ruimte is of waar we voldoende 
ruimte kunnen creëren voor 
bomen, zodat de bomen die we 
planten ook uit kunnen groeien 
tot volwassen oude bomen met 
veel blad. Met het bomenplan 
wordt een grote stap naar de 
toekomst gemaakt, er wordt 
een duurzame ontwikkeling 
ingezet voor het behoud van 
een groene en leefbare stad. 
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

Woningbouwproject 
Brantjesoever: een plek 
met een rijke historie 

 

urmerend ontwikkelt zich 
razendsnel. Op vele plek-

ken in de stad worden de no-
dige woningen ge-
bouwd. Brantjesoever 
is een plek met een 
rijke historie.  
De naam Brantjesoever 
komt voor uit de tijd 
dat er op deze locatie 
een bloeiende houthan-
del plaatsvond van Ni-
colaas Brantjes. Het 
aangevoerde hout werd 
verwerkt door de hout-
zaagmolen ‘De Burcht’ 
aan de Where, welke 
drie eeuwen dienst heeft 
gedaan. Om de geschie-
denis van deze plek voor de 
toekomst vast te leggen is geko-
zen om de gebouwen namen te 
geven die verwijzen naar deze 
periode. Voordat de sloopwerk-
zaamheden begonnen heb ik 

samen met Gerard Wegman 
van het Gilde het verhaal van 
de plek vastgelegd. Bekijk hier 
de vlog die hierover gaat:  
https://www.youtube.com/ 
watch?v=DMC66dqqIfw 
 

anuit het stadhuis kan je 
alle bouwactiviteiten volgen 

en iedere keer als we vanuit het 
college praten over hoe snel de 
stad zich ontwikkelt, wijzen we 
naar de overkant. Kijk maar: in 
Purmerend wordt gebouwd. Ook 
tijdens de coronacrisis.  
 

ls verantwoordelijk wet-
houder voor de binnenstad 

en het gebied ‘van brug tot 
brug’ mocht ik samen met Ca-
miel Honselaar, directeur van 
HSB de officiële handeling ver-
richten voor de start van het 
project Brantjesoever. Hiermee 
worden vele woningen toege-
voegd aan de stad met een 
mooi gemengd programma. Een 
ontwikkeling met oog voor de 
historie van het gebied, maar er 
is ook oog voor de toekomst als 
het gaat om mobiliteit en duur-
zaamheid. Een ontwikkeling die 
veel gaat betekenen voor vele 
hedendaagse Purmerenders en 
tegelijkertijd een eerbetoon is 
aan oud-Purmerend en de men-
sen die de stad hielpen ontwik-
kelen. Een ontwikkeling die 
letterlijk de verbinding legt tus-
sen de historische binnenstad 
en het stationsgebied waar we 
gaan bouwen aan een nieuw 
bruisend deel van de binnen-

stad. Dat is iets om trots op te 
zijn. Er is weer een nieuwe 
mijlpaal bereikt. Ik wens HSB 
heel veel succes met de bouw!  
 

Eveline Tijmstra. wethouder 
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Evelien Tijmstra en Camiel Honselaar, directeur HSB 
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Reuring Thuis:  
een digitaal festival 

 

en digitaal festival, zou 
dat werken? Die vraag 

heb ik mij wel gesteld toen 
het bestuur van Reuring met 
deze plannen naar de ge-
meente kwam.  
 

 
 

Eveline Tijmstra: zelf mocht ik een 
piep kleine bijdrage leveren… 

 

In juni 2020 zou het Reuring 
Festival voor de 19e keer wor-
den georganiseerd. Door de 
corona-omstandigheden heeft 
de organisatie moeten besluiten 
het festival te annuleren. Op 
social media zijn op dit bericht 
veel reacties binnengekomen. 
Mensen hebben begrip voor het 
genomen besluit, maar vinden 
het jammer dat er dit jaar geen 
Reuring plaatsvindt. Voor het 
bestuur van Reuring en de vele 
vrijwilligers de aanleiding om 
met een alternatief plan te ko-
men: Reuring Thuis.  
 

et het enthousiasme van 
de vrijwilligers en de plan-

nen die zij hadden zag ik in een 
tijd waarin mensen veel thuis 
moeten blijven steeds meer 
kansen die het digitale festival 
bood. Op die manier kan de 
stad alsnog genieten van allerlei 
culturele activiteiten. Bovendien 
is Reuring Thuis een stimulans 
voor regionale bands en thea-
tergezelschappen. Er komen 
nieuwe samenwerkingen tot 
stand tussen organisaties en er 
wordt met elkaar ervaring op-
gedaan in wat wel en niet digi-
taal werkt.  
Het is ook niet voor niets dat de 
gemeente de plannen van Reu-
ring thuis volledig ondersteunde.  
 

ind juni was het zo ver en 
vonden er allerlei activitei-

ten plaats. Een salsa avond en 
een pub quiz, kindervoorstellin-
gen, muziekoptredens en thea-
ter acts vanaf bijzondere loca-
ties in de stad. Bijvoorbeeld op 

het dak van parkeergarage de 
Claxonate of vanaf het groene 
dak van theater de Purmaryn. 
Zelf mocht ik een piepkleine 
bijdrage leveren bij de talkshow 
die in de studio opgenomen 
werd. Het leuke daarvan vond 
ik dat er heel veel mensen kort 
aan het woord kwamen die 
normaal gesproken alleen ach-
ter de schermen actief zijn. Zo 
kon iedereen in de stad de ge-
zichten zien van de vrijwilligers 
die zich ieder jaar inzetten om 
het festival mogelijk te maken.  
 

et is bijzonder knap wat de 
organisatie in korte tijd 

heeft weten neer te zetten. 
Hoewel een digitaal festival echt 
iets anders is dan met duizen-
den mensen in het Leeghwater-
park samen komen om naar live 
bands te luisteren kan ik zeggen 
dat het ook dit jaar een ge-
slaagd evenement was. Op naar 
het jubileumjaar in 2021!  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 
Vlogs over de poorten 
van Purmerend 
 

urmerend heeft vijf poor-
ten gehad om ons te be-

schermen tegen de Spanjaar-
den: de Hoornse poort (1589), 
Purmer poort (1594), Necker 
poort (1599), de Amsterdam-
se poort (1598) tegenover de 
Melkwegbrug en als laatste 
werd de Beemster poort 
(1612) gebouwd toen de 
Beemster werd drooggelegd.  
 

amen met stadsgids Gerard 
Wegman van het ’t Gilde 

maakte ik vijf vlogs over deze 
vijf poorten. Deze vlogs zijn te 
zien vanaf donderdag 24 sep-
tember 2020.  
 

 
 

De vlogs die we samen maken 
laten op een toegankelijke en 
persoonlijke manier zien welke 
monumenten er in de stad te 
vinden zijn en wat het verhaal 
achter een pand is. Beelden 

zeggen meer dan woorden. Een 
mooie manier om de stad beter 
te leren kennen.  
 

eze vlogs zijn te zien op het 
YouTubekanaal van de ge-

meente. Kijken kan dus via 
YouTube of via de Facebookpagi-
na van de gemeente Purmerend. 
 

Eveline Tijmstra. wethouder 
 

Week van de  
Eenzaamheid  

1 t/m 8 oktober 
 

ersterkt de Corona pan-
demie eenzaamheid en 

wat kun je eraan doen? Hoe 
kun je jezelf wapenen tegen 
vereenzaming met alle nood-
zakelijk opgelegde regels?  
 

Voor het CDA Purmerend is het 
vraagstuk van eenzaamheid in 
de stad een issue. We werken 
al vele jaren om bewustwording 
te vergroten en vragen om 
maatregelen bij instanties om 
bewoners te ondersteunen. Dat 
is gelukkig niet zonder resultaat 
gebleven. Eenzaamheid staat 
op de lokale kaart. Maar is dat 
genoeg en wanneer heeft het 
onderwerp genoeg aandacht 
gekregen? 
 

uist nu wordt eenzaamheid 
zichtbaarder door het gemis 

aan menselijk contact, doordat 
een bezoekje, een uitje, een 
vakantie, terrasbezoek met 
vrienden, winkelen niet kan of 
alleen op afstand en met allerlei 
beperkingen.  
 

e kunt natuurlijk alle regels 
aan je laars lappen, Corona 

ontkennen en onbeperkt je 
gang gaan. Maar dat leidt tot 
vermeerdering van de besmet-
tingen en aanscherpen van 
maatregelen. Het biedt uitein-
delijk ook geen oplossing om 
eenzaamheid te bestrijden. 
 

Wat is Eenzaamheid eigenlijk? 
enzaamheid is je niet ver-
bonden voelen. Je ervaart 

een gemis aan een hechte, emo-
tionele band met anderen. Of je 
hebt minder contact met andere 
mensen dan je wenst. Eenzaam-
heid gaat gepaard met kenmer-
ken als negatieve gevoelens van 
leegte, verdriet, angst en zin-
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loosheid en met lichamelijke of 
psychische klachten.  
 

 
 

it probleem is van alle tij-
den en leeftijden. Het op-

lossen is een doorlopend proces 
dat blijvend aandacht vraagt. 
Het CDA vraagt die aandacht dit 
jaar door in de Week van de 
Eenzaamheid zeven posters te 
plaatsen op de social media en 
te verspreiden in de stad om zo 
eenzaamheid vooral in corona-
tijd zichtbaar te maken. 
Aanleunen tegen de overheid en 
instanties voor de oplossing kan, 
maar je kunt zelf ook aan de 
slag. In elk geval kun je werken 
aan en onderhouden van een 
konvooi. Dat konvooi is je sociale 
netwerk. Het versterken van je 
netwerk is een goed middel om 
eenzaamheid te voorkomen en 
verminderen. Bij alles natuurlijk 
nu rekening houdend met de 
coronaregels die gelden. Het is 
de moeite waard om op zoek te 
gaan naar wat nog wel kan. Bel 
of schrijf een oude vriend of ken-
nis. Drink een kop koffie in het 
buurthuis. Spreek iets af met je 
buren. Ga wandelen of fietsen. 
Ga erop uit. De eerste stap zet 
jezelf. Stel je open, dan zet je de 
volgende stappen samen. 
 

 
 

Annemiek Nuijens, 
 raadslid CDA-Purmerend 

Honden uitrenveld 
 

en uitrenveld is een om-
heind losloopgebied voor 

honden en wordt, net als alle 
andere losloopgebieden, niet 
schoongemaakt door de ge-
meente. Wel staat bij de ingang 
van elk uitrenveld een honden-
poepbak met hondenpoepzak-
ken. Hondenbezitters zorgen 
zelf voor het schoonhouden van 
het terrein. 
 

De redactie 
 
Bewonersinitiatieven 

hondenbeleid 
 

e initiatieven van de 
bewoners van de Gors, 

Weidevenne en Wheermolen 
zijn voor het CDA een ge-
weldig voorbeeld van bewo-
nersparticipatie. 
Door de regels voor het uitlaten 
van honden in de wijken te ver-
anderen, komt er een verbete-
ring voor hondenbezitters én 
niet-hondenbezitters. 
 

 
 

Honden uitrenveld Weidevenne 
 

De stankoverlast van honden-
poep in de wijken zal verminde-
ren, omdat de poep op de uit-
renvelden moet worden opge-
ruimd. De honden kunnen bo-
vendien schoon en veilig spelen 
op deze omheinde uitrenvelden. 
 

n de Purmer-Zuid is het uit-
renveld al een sociale ont-

moetingsplek geworden, ook 
voor wijkbewoners zonder 
hond. Voor het CDA zijn sociale 
contacten in een wijk belang-
rijk. Wij verwachten dat ook in 
de Gors, Weidevenne en 
Wheermolen door deze bewo-
nersinitiatieven nieuwe ontmoe-
tingsplekken zullen ontstaan. 
 

Liesbeth Roet, commissielid  
 
 
 

Financiën in coronatijd 
 

e statuten van het CDA 
regelen hoe de afdelingen 

hun financiën moeten verant-
woorden, n.l. door het toestu-
ren van de jaarrekening via de 
provincie, aan Den Haag. 
In de eerste plaats moeten de 
leden van de afdeling hun goed-
keuring geven. Daartoe krijgen 
zij de jaarlijkse financiële stuk-
ken toegestuurd, die dan in een 
ALV behandeld worden, waarna 
goedkeuring wordt gevraagd. De 
statuten schrijven voor, dat de 
jaarrekening door een kascon-
trole commissie op juistheid 
gecontroleerd moet worden. De 
controle voor de jaarrekening 
2019 heeft plaatsgevonden op 
17 juni jl. Het verslag van die 
beoordeling is aan het bestuur 
verzonden, dat op zijn beurt het 
verslag, ruim op tijd voor de 
jaarvergadering, ter goedkeu-
ring aanbiedt aan de leden. Met 
de goedkeuring van de jaarre-
kening wordt decharge verleend 
aan het bestuur over het ge-
voerde financiële beleid in het 
verslagjaar. Met de goedkeuring 
door de aanwezige leden, wordt 
dan het financiële jaar afgeslo-
ten. In de bijna 10 jaar dat ik 
penningmeester ben, is het nog 
niet voorgekomen, dat de jaar-
rekening werd afgekeurd. 
 

chter, corona heeft verhin-
derd dat er begin 2020 een 

ledenvergadering gehouden kon 
worden, zodat ook de jaarreke-
ning 2019 niet goedgekeurd kon 
worden. Als bestuur kunnen wij 
dus ook niet een door de ALV 
goedgekeurde jaarrekening aan 
Den Haag overleggen. Meestal 
moeten de afdelingen hun jaarre-
kening voor 1 juli aan Den Haag 
overleggen, maar die datum is al 
verschoven naar eind november. 
Dat betekent dat het jaar 2019 
formeel nog steeds niet afgeslo-
ten kan worden. 
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ls alternatief werd gesugge-
reerd om de jaarstukken 

naar de leden te sturen ter 
goedkeuring, maar ook daar-
mee voldoen we niet aan de 
eis, dat uitsluitend de ALV de 
macht heeft om de goedkeuring 
te verlenen. We wachten dus de 
ontwikkelingen hieromtrent rus-
tig af en eens zal dit als een 
soort hamerslag-besluit een 
rechtmatige voltooiing krijgen. 
 

 
 

Jaarrekening vaststellen bij hamerslag 
 

We hopen dat de ALV gepland 
op 10 november a.s. wel door-
gang kan vinden, want het ligt 
in de bedoeling dat dan ook 
het verkiezingsprogramma en 
de kandidaten lijst voor de 
Tweede Kamer verkiezingen in 
maart 2021 behandeld kunnen 
worden. 
 

 Jan Dorrepaal, penningmeester 
 

College Purmerend 
biedt programma- 

begroting aan  
 

et college heeft op 
dinsdag 15 september 

een concept programmabe-
groting 2021-2024, met een 
aantal belangrijke investe-
ringen, voorgelegd aan de 
gemeenteraad.  
Het college stipt daarbij ook een 
aantal belangrijke onzekerheden 
aan, maar over het algemeen 
wordt er voorzichtig positief 
naar de toekomst gekeken. 
Het is een bijzondere editie te 
noemen. Niet alleen is dit de 
laatste programmabegroting 
vóór de fusie tussen de ge-
meenten Purmerend en Beem-
ster, maar ook is er vooruitge-
keken naar een toekomst die 
onzeker is. 
 

ethouder Harry Rotgans: 
“Het afgelopen jaar is 

hard gewerkt om de ambities 
van het coalitieakkoord te be-
reiken. We zijn een goede weg 

ingeslagen en hebben veel be-
reikt. De concept programma-
begroting die vandaag aange-
boden wordt, borduurt hierop 
voort. Maar we leven ook in 
bijzondere tijden – niemand 
weet hoe lang de huidige situa-
tie rondom het coronavirus nog 
aan zal houden. Daarom blijven 
we kritisch kijken naar onze 
financiële situatie en kaarten 
we risico’s aan die hier invloed 
op kunnen hebben.” 
 

Financiële situatie 
e programmabegroting biedt 
een sluitend meerjarenper-

spectief met de ruimte om enkele 
belangrijke keuzes te maken en 
investeringen te doen. Investe-
ringen die keihard nodig zijn in 
onze zich snel ontwikkelende 
stad en gaan naar onderwijs, 
woningbouw en bereikbaarheid, 
kwaliteit openbare ruimte, eco-
nomie/werkgelegenheid, duur-
zaamheid en sport. Er zijn ech-
ter ook onzekerheden die effect 
hebben op het toekomstbeeld, 
zoals de effecten van de co-
ronacrisis en de compensatie 
hiervoor van het Rijk. Ook de 
ontwikkeling van de uitgaven in 
het sociaal domein voor Jeugd 
en Wmo kan grote gevolgen 
hebben voor de begroting. Ten-
slotte is de herijking van het 
gemeentefonds momenteel in 
onderzoek. De uitslag hiervan 
heeft invloed op de algemene 
uitkering van het Rijk aan de 
gemeente. Ook hier kan het om 
grote bedragen gaan. 
 

Vaststelling begroting 
p dinsdag 15 september 
heeft het college de concept 

programmabegroting 2021-2024 
aan de gemeenteraad gepresen-
teerd. Inwoners, instellingen en 
bedrijven kunnen hun mening 
geven over de begroting tijdens 
de behandeling in de commissie 
SOB. Dit staat gepland voor 
donderdag 8 oktober, maar 
deze datum kan nog verande-
ren. Houd hiervoor de website 
van de raad in de ga-
ten: raad.purmerend.nl.  
Aanmelden om in te spreken is 
verplicht en kan via  
griffie@purmerend.nl of (0299) 
452 713. Hoe dit werkt in tijden 
van corona, is te lezen via  
raad.purmerend.nl/inspreken.  

Op woensdag 4 en donderdag 5 
november stelt de gemeente-
raad de begroting vast. 
 

 
 

College van B&W Purmerend 
 
Voor de begroting in één oog-
opslag: zie pag. 6 
 
Mededelingen v/h bestuur 
 
Overleden 
Mw. mr. A. Schlette-Hesta 
Lepelaarpark 39 
1444 HR Purmerend 
 
Dhr. J.J. Verhoog 
Genuahaven 97 
1448 KK Purmerend 
 
Nieuw leden 
Dhr. G. van Ettekoven en mw. 
M. van Ettekoven-van der Lugt  
Nijlstraat 88 
1448 NZ Purmerend 
 
De algemene ledenvergade-
ring van CDA Purmerend is 
verschoven naar dinsdag 10 
november vanaf 20.00 uur in 
de Taborkerk  
De vergadering gaat alleen door 
als de dan geldende corona-
regels het mogelijk maken. 
 
Kopij voor het januarinummer 
voor 24 december 2020 opstu-
ren naar kees.paul@upcmail.nl 
 
 
Bestuur 
Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
Sawahstraat 43 
1448 BB Purmerend 
Telefoon: (0299)414600 
E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
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Concept programmabegroting 2021 – 2024 
 

 
 


